
    Protokół Nr XXXIII/09  
z trzydziestej trzeciej sesji Rady Gminy Męcinka 

w dniu 27 sierpnia 2009 r.  
 
Na stan 15-tu radnych w sesji wzięło udział 11 – tu.   
Oprócz radnych w sesji uczestniczyli :  

1. Wójt Gminy – Zbigniew Przychodzeń, 
2. Z-ca wójta – Andrzej Czech  
3. Sekretarz gminy – Zygmunt Melner, 
4. Skarbnik gminy – Józef Święcicki, 
5. Sołtysi wsi wg listy obecności, 
6. Kierownicy jednostek organizacyjnych, 

 
Otwarcia trzydziestej trzeciej sesji Rady Gminy Męcinka dokonał i obradom 
przewodniczył przewodniczący Rady Gminy  Stanisław Prędkiewicz 
wypowiadając formułę: „Otwieram trzydziestą trzecią sesję  Rady Gminy 
Męcinka”. 
Następnie przewodniczący rady  stwierdził, Ŝe na sali obrad obecnych jest 11-tu  
radnych , co stanowi quorum przy którym rada gminy moŜe obradować i 
podejmować prawomocne uchwały. 
Przedstawił porządek posiedzenia, który przewidywał :     

1. Otwarcie sesji. 
2. Informacja Wójta Gminy o pracy w okresie od ostatniej sesji.  
3. Zgłaszanie interpelacji i zapytań.  
4. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie :  

1/ uzupełnienia składu komisji budŜetowo-finansowej, oświaty i spraw 
społecznych,  
2/ statutu Gminnej Biblioteki  Publicznej w Męcince, 
3/ przyjęcia dotacji z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska  i 
Gospodarki Wodnej we Wrocławiu,  
4/ zaciągnięcia kredytu długoterminowego, 
5/ zaciągnięcia kredytu długoterminowego, 
6/ udzielenia dotacji z budŜetu gminy, 
7/ zmian w budŜecie gminy na 2009 rok, 

5. Sprawy róŜne . 
6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
7. Zamknięcie sesji.  

 
Nie wniesiono wniosków do porządku obrad.  
  
Ad. 2.  
Wójt Gminy przedstawił informację nt. działalności w okresie od ostatniej sesji  
tj. od  29 czerwca br.  
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W trakcie informacji obecnym  na sesji przedstawiono waŜniejsze wydarzenia 
jakie miały miejsce   z udziałem wójta.  
W sprawie informacji radni nie zgłosili Ŝadnych uwag ani zapytań. 
Przewodniczący rady stwierdził, Ŝe informacja wójta  przyjęta została przez radę 
do akceptującej wiadomości.  
Informacja stanowi załącznik do protokołu.  
  
Następnie głos zabrał  przedstawiciel  Dolnośląskiego Ośrodka Doradztwa 
Rolniczego we Wrocławiu  Powiatowy Zespół Doradców  w Jaworze - Wiesław 
Gołuch.  
Przedstawił obecnym informację nt. działalności  doradczej na terenie gminy 
Męcinka przez Zespół  poprzez realizację programu  wdraŜającego i 
upowszechniającego  wiedzę na temat realizacji zadań wspólnej polityki  rolnej 
UE oraz wykorzystywania środków pomocowych Unii ze specyfiką i 
róŜnorodnością przyrodniczo – gospodarczą województwa dolnośląskiego.  
Przedstawił cele przyjęte do realizacji tj. poprawa dochodów rolniczych, 
podniesienie konkurencyjności  rynkowej gospodarstw rolnych, podniesienie 
poziomu kwalifikacji zawodowych rolników i innych mieszkańców obszarów 
wiejskich, zwiększenie liczby grup producentów rolnych, maksymalne 
wykorzystanie funduszy strukturalnych, rozwój działalności pozarolniczej na 
wsi, doskonalenie funkcjonowania gospodarstw ekologicznych, monitorowanie 
rynków rolnych, zdobywanie umiejętności pozwalających na podjęcie  
dodatkowych lub alternatywnych źródeł dochodów, takich jak agroturystyka czy 
rękodzieło.  
W zakresie pracy doradczej omówił  róŜne jej formy takie jak : pokazy, 
demonstracje, szkolenia wyjazdy szkoleniowe, kursy, konkursy, wystawy, 
ankietyzację oraz  doradztwo indywidualne.   
Dodał, Ŝe w roku  2009 na terenie gminy Męcinka zrealizowanych łącznie 
będzie : 5 pokazów, 9 wjazdów szkoleniowych, 12 szkoleń, 1 konkurs, 2 
wystawy  oraz inne wg potrzeb doradztwo indywidualne, które oprócz 
ekonomiki i technologii produkcji rolnej oraz  funkcjonowania gospodarstwa 
rolnego w róŜnorodnych aspektach, obejmuje całość zagadnień  związanych z 
pozyskiwaniem środków z budŜetu Unii Europejskiej zawartych w Programie 
Rozwoju Obszarów Wiejskich (PROW), począwszy od płatności obszarowych, 
do środków na tworzenie, modernizację i rozwój gospodarstw rolnych i 
działalności pozarolniczej na obszarach wiejskich.  
 
Ad. 3.     
Radni zgłosili następujące interpelacje i zapytania :  
 
Sitarz Lesław z Kondratowa 
Spowodować aby przy drodze Kondratów–Wilków oczyszczono rowy i wycięto 
krzaki.  
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Odtworzyć drogę do posesji p. Miłosza.  
W dalszym ciągu nie uprzątnięto placu przed świetlicą przez współwłaścicielkę 
działki, przez co wieś ma utrudniony dostęp w korzystaniu ze świetlicy.  
Czy zostanie odkopany grunt przy fundamencie świetlicy.  
Wójt Gminy - Oznajmił, Ŝe drogi będą naprawiane w przypadku, gdy będą 
słuŜyć dla  kilku rodzin. Natomiast remont mostu naleŜy zlecić firmie 
specjalistycznej 
Sprawa dostępu do działki przy świetlicy przekazana zostanie do Policji w 
Jaworze.  
Grunt przy fundamencie świetlicy zostanie odkopany. 
Rudziec Franciszek ze Słupa – dostarczyć kamień na polepszenie drogi w 
Słupie. Wieś we własnym zakresie wykona prace na drodze.  Przygotuje 
równieŜ działkę pod plac zabaw.  
Wójt gminy - Kamień zostanie dostarczony. Odnośnie budowy placu zabaw 
oznajmił, Ŝe zadanie to naleŜy zgłosić do projektu budŜetu na 2010 rok. Zadanie 
takie to koszt ok. 30 tys. zł.  
Fajkiel Jan z Pomocnego – uszkodzony dach na świetlicy w Pomocnem.  
Wójt gminy - Dach w najbliŜszym czasie zostanie zabezpieczony.  
Krupiński Jan z Sichowa – spowodować oczyszczenie rowów przy drogach w 
obrębie Sichowa.  
Wójt gminy – wniosek zostanie przekazany do powiatu. 
Jarocha Adolf z Chroślić – nowo powstałe kamieniołomy bardzo zapylają 
powietrze.  
Wójt gminy – W planie ruchu kopalni  zapisany jest niskopoziomowy przerób 
kamienia, co miało nie zapylać nie zadymiać. Informacja ta zostania 
sprawdzona.  
Karaban Krzysztof z Chełmca – poprawić stan drogi w kierunku Myśliborza 
(droga – dwie przecznice od drogi w kierunku cmentarza). 
Sekretarz gminy – wniosek przekazany zostanie do powiatu.  
Ankus Andrzej z Piotrowic -zakład energetyczny wymienia Ŝarówki, które po 
krótkim czasie ponownie nie świecą.  
Czy wieś doczeka się oświetlenia w parku w Piotrowicach.  
Przy wyjściu z parku wyrwanych jest kilka kamieni.  
Czy dach na świetlicy i inne braki jakie pozostały po remoncie świetlicy w 
Piotrowicach będą wykonane w ramach gwarancji.  
Wójt gminy – odnośnie oświetlenia skieruje uwagi na piśmie. W sprawie 
oświetlenia parku poprosił o wskazanie wykonawcy projektu. Natomiast w 
sprawie napraw gwarancyjnych na świetlicy spotka się z wykonawcą.  
Przewodniczący rady poinformował, Ŝe na zgłoszone interpelacje, wnioski i 
zapytania zostaną udzielone odpowiedzi w końcowej części obrad. W przypadku 
niemoŜności udzielenia odpowiedzi wyjaśnienie zostanie udzielone na piśmie w 
terminie 14-tu dni. 
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Ad. 4.  
Przewodniczący rady poinformował obecnych, Ŝe przedstawione do 
rozpatrzenia na sesji projekty uchwał  przeanalizowane zostały przez Komisje 
rady gminy. Komisje nie wniosły Ŝadnych uwag ani wniosków do 
przedstawionych  projektów.  
Ad. 4/1. 
Jako pierwszy rozpatrzony został projekt uchwały w sprawie uzupełnienia 
składu komisji budŜetowo-finansowej, oświaty i spraw społecznych.  
Radni nie zgłosili Ŝadnych uwag do przedstawionego projektu uchwały.  

Przewodniczący rady poddał pod głosowanie uzupełnienie składu komisji o 
osobę radnego Krzysztofa Karabana.  

Za uzupełnieniem składu komisji o osobę ww. radnego głosowało 11–tu 
radnych. Radny, którego sprawa dotyczyła wstrzymał się od głosowania.  

Przewodniczący rady stwierdził, Ŝe Rada Gminy Męcinka poprzez głosowanie : 
11 głosów za, 1 wstrzymujący się podjęła uchwałę w sprawie uzupełnienia 
składu komisji budŜetowo-finansowej, oświaty i spraw społecznych mi uchwała 
w tej sprawie nr XXXIII/202/09 stanowi załącznik do protokołu. 
Ad. 4/2. 
Kolejny projekt uchwały dotyczył nadania statutu Gminnej Bibliotece 
Publicznej w Męcince.  
Radni nie zgłosili Ŝadnych uwag do przedstawionego projektu uchwały.  

Przewodniczący rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w 
przedstawionym brzmieniu. 

Za podjęciem uchwały głosowało 12 – tu obecnych na sesji radnych.  

Przewodniczący rady stwierdził, Ŝe Rada Gminy Męcinka poprzez głosowanie 
jednomyślnie  podjęła uchwałę w sprawie statutu Gminnej Biblioteki Publicznej 
w Męcince i uchwała w tej sprawie nr XXXIII/203/09 stanowi załącznik do 
protokołu.   
 
Ad. 4/3. 
Kolejny projekt uchwały dotyczył przyjęcia dotacji z Wojewódzkiego Funduszu 
Ochrony Środowiska  i Gospodarki Wodnej we Wrocławiu.   
Radni nie zgłosili Ŝadnych uwag do przedstawionego projektu uchwały.  

Przewodniczący rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w 
przedstawionym brzmieniu. 

Za podjęciem uchwały głosowało 12 – tu obecnych na sesji radnych.  

Przewodniczący rady stwierdził, Ŝe Rada Gminy Męcinka poprzez głosowanie 
jednomyślnie podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia dotacji z Wojewódzkiego 
Funduszu Ochrony Środowiska  i Gospodarki Wodnej we Wrocławiu i uchwała 
w tej sprawie nr XXXIII/204/09 stanowi załącznik do protokołu.  
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Ad. 4/4.  
Kolejny projekt uchwały dotyczył zaciągnięcia kredytu długoterminowego ze 
środków Europejskiego Banku Inwestycyjnego w kwocie 2.770.000 zł 
planowanego deficytu budŜetu w związku z budową Szkoły Podstawowej w 
Piotrowicach.  
Radni nie zgłosili Ŝadnych uwag do przedstawionego projektu uchwały.  

Przewodniczący rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w 
przedstawionym brzmieniu. 

Za podjęciem uchwały głosowało 12 – tu obecnych na sesji radnych.  

Przewodniczący rady stwierdził, Ŝe Rada Gminy Męcinka poprzez głosowanie 
jednomyślnie podjęła uchwałę w sprawie zaciągnięcia kredytu 
długoterminowego i uchwała w tej sprawie nr XXXIII/205/09  stanowi 
załącznik do protokołu .  
Ad. 4/5. 
Kolejny projekt uchwały dotyczył zaciągnięcia kredytu długoterminowego w 
kwocie 560 tys. zł.  na finansowanie planowanego deficytu budŜetu w związku  
z prowadzeniem prac termomodernizacyjnych w Szkole Podstawowej w 
Piotrowicach.  
Radni nie zgłosili Ŝadnych uwag do przedstawionego projektu uchwały.  

Przewodniczący rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w 
przedstawionym brzmieniu. 

Za podjęciem uchwały głosowało 12 – tu obecnych na sesji radnych.  

Przewodniczący rady stwierdził, Ŝe Rada Gminy Męcinka poprzez głosowanie 
jednomyślnie podjęła uchwałę w sprawie zaciągnięcia kredytu 
długoterminowego i uchwała w tej sprawie nr XXXIII/206/09  stanowi 
załącznik do protokołu .  
Ad. 4/6.  
Kolejny projekt uchwały dotyczył udzielenia dotacji z budŜetu gminy na prace 
konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytkach wpisanych 
do rejestru. 
Radni nie zgłosili Ŝadnych uwag do przedstawionego projektu uchwały.  

Przewodniczący rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w 
przedstawionym brzmieniu. 

Za podjęciem uchwały głosowało 12 – tu obecnych na sesji radnych.  

Przewodniczący rady stwierdził, Ŝe Rada Gminy Męcinka poprzez głosowanie 
jednomyślnie podjęła uchwałę w sprawie udzielenia dotacji z budŜetu gminy i 
uchwała w tej sprawie Nr XXXIII/207/09 stanowi załącznik do protokołu.  
Ad. 4/7. 
Ostatni do rozpatrzenia na dzisiejszej sesji projekt uchwały dotyczył zmian w 
budŜecie gminy na 2009 rok.   
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Radni nie zgłosili Ŝadnych uwag do przedstawionego projektu uchwały.  

Przewodniczący rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w 
przedstawionym brzmieniu. 

Za podjęciem uchwały głosowało 12 – tu obecnych na sesji radnych.  

Przewodniczący rady stwierdził, Ŝe Rada Gminy Męcinka poprzez głosowanie 
jednomyślnie podjęła w sprawie zmian w budŜecie gminy na 2009 rok i uchwała 
w tej sprawie Nr XXXIII/208/09 stanowi załącznik do protokołu.   
 
Ad. 5.  
W sprawach róŜnych głos zabrała przedstawicielka Stowarzyszenia na Rzecz 
Rozwoju Sichowa Janina Kraśnicka. Przedstawiła cel działania stowarzyszenia,  
tj. wspieranie rozwoju społecznego, kulturalnego i gospodarczego wsi, ochrona 
środowiska naturalnego oraz działalność na  rzecz podnoszenia  świadomości 
ekologicznej mieszkańców, ochrona zabytków znajdujących się na terenie wsi, 
działanie na rzecz mieszkańców Sichowa w zakresie poprawy ich warunków 
Ŝycia i pracy, pozyskiwanie środków z dostępnych funduszy pomocowych na 
rzecz rozwoju i upiększania wsi. Stwierdziła, Ŝe jest jej b. przykro, Ŝe ta 
kanalizacja   pojawia się dopiero teraz w planach inwestycyjnych. Zaapelowała 
aby w przypadku cięć budŜetowych , to absolutnie nie wycinać tego zadania, 
gdyŜ miejscowość korzysta ze studni, woda jest skaŜona. W Sichowie są małe 
dzieci, ludzie mają łazienki nieczynne.  
W przedstawionej sprawie glos zabrał sekretarz gminy – Zygmunt Melenr. 
Wyjaśnił obecnym, Ŝe złoŜone zostały wnioski o pozyskanie środków na 
wodociągowanie Sichowa i na odnowę wsi.  
Wójt gminy wyjaśnił, Ŝe zadania realizowane są wg kolejności, najpierw  
kanalizacja w Słupie i Chroślicach, potem dołączony zostanie Sichów.  Koszt 
kanalizacji w miejscowościach wiejskich jest bardzo wysoki i nie ma zbytnio co 
liczyć na pomoc z zewnątrz. Co do wody to są szanse na jej doprowadzenie.  
 
Ad.6.  
Odpowiedzi na zgłoszone na sesji interpelacje, wnioski i zapytania udzielił wójt 
gminy w trakcie zgłaszania.  
Ad. 7.  
Przewodniczący stwierdził wyczerpanie porządku dziennego sesji. 
Podziękował radnym i zaproszonym gościom za udział w obradach. 
Trzydziestą trzecią sesję Rady Gminy Męcinka ogłosił za zamkniętą. 
 
Protokołowała :  
 
Małgorzata Rodzeń   
 


